

Dragon Burn 6

龙焰（六）

Early Arrival (Apr 26 - Apr 30 TBC):

先遣部队(4月26-30号, 日期暂定)

1. EA Team (Shanghai) Storage Loading Team – support EA team to load items from our Shanghai storage in order to ensure timely departure to Anji.
先遣部队(上海)仓库装货队— 在上海的仓库协助物料装车, 确保准时启程前往安吉。
2. EA Team (All Dragon Burn) – Support Planning Team and Theme Camps to unload Anji container and help build Dragon Burn.
先遣部队(龙焰) — 协助主办和主题营在安吉卸货, 以及前期搭建和布置。
3. EA Team (Center Camp) – Unload Anji Storage / Help Build Center Camp. Liaison to Theme Camp members arriving at the grounds with trucks and camp members. Ensuring that TC know where they need to go, support them information. This task will not require you to help out on unloading or loading at Theme Camps are requested to be self-reliant. This is purely a task as liaison.
先遣部队(中心营地) — 在安吉协助卸货, 搭建主题营地。先遣部队(营地位置) — 联络随龙焰卡车到达场地的主题营成员和自由露营人员, 确保主题营成员知道方向, 提供必要信息的协助。这部分的志愿者不需要帮助装卸物料, 主题营要尽可能自力更生, 你只是负责协调。先遣部队(主题营装卸货) — 志愿者协助主题营成员卸载营地物料, 并运送到指定营地。
4. Building Infrastructure Team – Ensuring safe usage of cranes, machinery and safety tools and safety of participants concerning the build infrastructure.
基础设施搭建团队 — 确保器械的安全使用, 以及设施搭建过程中的人员安全。

Dragon Burn Volunteers who we cannot live without 不可或缺的龙焰志愿者

5. LNT Earth Guardian Team: Educators on the betterment of our natural world. Topics can include MOOP, LNT, Carbon Footprint, Animal welfare, Veganism/Vegetarianism, Recycling, Waste Disposal, Water Usage, Items SWAPS, etc. (What cause are you passionate about?)
不留痕迹地球保卫团队 — 志愿者进行与环保相关的教育。话题可包括但不限于垃圾制造, 不留痕迹, 碳足迹, 动物保护, 素食主义, 回收再利用, 废物降解, 水源使用, 以物易物。(你关注什么话题呢?)
6. Min. of Art Team – Support the endeavors of the Min. of Art Team, liaisons with Artists and creatives.
艺术行政团队 — 志愿者协助艺术行政团队负责人, 帮助联络艺术家和创意人士。
7. Theme Camp Liaisons – Check in with Theme Camp Leaders on a daily basis and have a little chat ensuring that they know that they can count on our support.
主题营联络团队 — 志愿者每日和主题营负责人沟通, 交流到位, 传达所需。
8. Volunteers trained in First-Aid, support the medic and medic psycare liaison. (Possibility to do a workshop/talk for DB planners.) and if there are issues to talk to Theme Camp Leaders the same day to improve the issues for the next day.
医护团队 — 志愿者接受培训, 协助急救、医疗和医护联络。可作为工作坊形式, 或传授给龙焰主板团队成员, 如果发现(潜在)问题, 第一时间告知主题营负责人, 第二天之前完成修缮。

Exodus

撤退

9. Exodus Team - support DB planners in breaking down of infrastructure wherever needed.
拆卸团队 — 协助龙焰主办方拆卸基础设施，哪里需要，你就在哪里。
10. Anji container Team – Support DB Planners to ensure that items are being documented and sealed properly for the year. Liaise with DB planners and keep Theme Camps accountable for the handing of their items.
安吉物资存储团队 — 协助龙焰主办方确保物料登记完整，封存妥当。与龙焰主办方更新，确保主题营的物料移交数量准确。
11. Bus Exodus Team – support the team in charge of buses (checking wristband if applicable, guiding participants to the right location for bus, general information.) Participants will be tired after 5 days at the event. Patience and then more patience.
返程巴士团队 — 协助龙焰主办方的巴士团队负责人，检查手环是否可用，引导大家前往正确位置乘车，以及其他基本信息的咨询。所有人经过 5 天活动都会很累，需要你耐心，耐心，再多一些耐心。
12. Farewell Team – Similar to the welcome greeters. Fountain of joy, kindness and love. Be able to be in the moment with people.
送别团队 — 和欢迎团队相似，呈现欢乐、美好、爱意，让大家感受到当下的愉快。

Center Camp Volunteers (The pulse of Dragon Burn) **中心营地志愿者(龙焰的脉搏)**

13. Gate Keepers (Control Influx and outflux of Police, villagers, buses and cars)
门神大将, 管控和协调警方人员、村民、龙焰巴士、车辆进出。
14. Gate Procedure Guardians (Ensure procedure to allow participants in and redirecting them to the welcome center.)
入场流程守卫者, 确保参加者按照流程进入场地, 引导他们去往欢迎中心。
15. Welcome bus greeters team (Mandy can provide game plan.)
龙焰巴士欢迎团队, 具体细则由 Mandy 提供。
16. Check-in Team support (Wristbands and Tickets)
入场团队志愿者, 协助确认门票和手环。
17. Center Camp Volunteers (Need to be knowledgeable on the below):
中心营地志愿者, 需要知晓以下信息:
 - a. Burn Culture Guardians
火人节和龙焰文化
 - b. All volunteers First Point of Contact (FPOC) – (Guidebook is being made.)
所有志愿者的第一联系方式, 指南会有。
 - c. Can provide information on event related to workshop, activities, TC and Art locations, etc.
活动期间涉及到工作坊、活动、主题营、艺术项目具体位置等的信息。
18. ICE and *Water Providers to Theme Camps (TC will pick it up on a daily basis)
主题营用水及冰块提供志愿者(主题营会自取)。
19. Translation Assistance (Help Chinese Burners get the best experience.)
翻译协助志愿者, 帮助英文不是特别好的中国参加者获得更好体验。
20. Volunteer co-ordinators. (Volunteers who sign up on the spot) – Little chat, sign pledge and send them off to volunteer task lead on playa.

志愿者协调员，协调现场报名的志愿者，与他们沟通，让其签署志愿承诺书，之后安排志愿者协助场地事宜。

21. Workshops Support:

工作坊志愿者

- a. Sven Aarne Burning Man Guru: Spread awareness on workshop
协助火人节导师 Sven Aarne 传道授业
- b. LNT Effort: Workshop and Spread Awareness
协助宣传保持场地清洁的工作坊

LNT & MOOP map Efforts (Mon May 6 TBC)

地毯式最终清洁(5月6日，日期暂定)

22. Volunteers who can support the LNT Team – walking the entire grounds with fellow team members. Checking each and every Theme Camp location, free-campers area, Effigy, Temple, Art Installation (Document, take pictures, rate each of their LNT efforts – similar to Burning Man) Last year we had participants who felt it was ok to pee and poo in the woods. This is clearly not ok. This is also why we need your utmost help during the event: “You see something, you say something!”

最终清洁团队 — 和队员一起巡视整个区域，检查每一个主题营的营地，自由露营区，木雕燃烧区，寺庙区，艺术装置区域。记录，拍照，视清洁程度划分排名，和火人节一样。去年，有参加者认为在森林里大小便是没有问题的，这显然是有问题的。正因为如此，活动期间我们需要志愿者的大力协助。“看到问题，请第一时间上报！”